
 
 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 

Termín: 10. 12. 2024 

Místo:  on-line 

Čas jednání: 18:00 – 19:15 

Účast:  Milan Veselý, Bedřich Chromek, Pavel Rochovanský, Ondřej Porwisz,  

Jan Krkoška  

Omluven: Jan Šícha 

Sekretariát: Petr Plodík, Petr Stoklásek, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Bedřich Chromek 

 
 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Informace z regionálních komisí 
3) Informace z VV ČF 
4) Informace z jednání manažerů regionů 
5) Rozvoj – zpětná vazba festival LIFE!, Hlavně nezlobte 
6) Čerpání rozpočtu 2024 
7) Různé 
 

 

1) Úvod, přivítání 

Hejtman Milan Veselý přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Program jednání schválen 

jednohlasně. Ověřovatelem zápisu zvolen Bedřich Chromek. 

2) Informace z regionálních komisí 

KRD 

Předseda komise Jan Krkoška informoval RVV o aktuální agendě komise, která se v poslední době zabývala 

nevhodným chováním a postupem některých rozhodčích ve vyhrocenějších situacích v rámci řízených 

utkání. KRD se proto uvažovala nad vypracováním postupu, kterým se v takových situacích řídit, ať již 

z pozice družstev, tak i samotné KRD, aby se informace o nestandardních událostech řádně a správnou 

formou dostaly ke členům komise. KRD chce tímto způsobem dát najevo, že dbá na to, aby rozhodčí svoji 

práci odváděli co nejlépe a chce tak ukázat svůj zájem o další práci s nimi. 

Nad tímto tématem proběhla krátká diskuse, všichni členové RVV se shodli na tom, že je třeba v této oblasti 

postupovat velmi opatrně a najít, pokud možno co nejvyváženější řešení. 

 
DK 
Sekretář komise Petr Plodík informoval RVV o aktuální agendě komise. V mezidobí od předešlého jednání 
DK JMaZL vydala rozhodnutí ve dvou záležitostech týkajících se dospělých soutěží, aktuálně se pak 
komise bude v nejbližší době zabývat situací ze 2. ligy juniorů – skupina 6. 
 
Žádná další komise se od předchozího jednání nesešla. 



 
 

3) Informace z VV ČF 

RVV dostal před jednáním k dispozici zápis z listopadového jednání VV ČF, Milan Veselý společně 
s Petrem Plodíkem shrnuli nejdůležitější body s případným přesahem do regionu.  

4) Informace z jednání manažerů regionů 

Petr Plodík informoval členy RVV o diskutované agendě v rámci listopadového jednání manažerů regionů, 

zdůrazněna byla především problematika kvantitativního růstu členské základy. RVV se dále zamýšlel nad 

možnými řešeními této oblasti 

5) Rozvoj –zpětná vazba – Festival LIFE! 2024; projekt Hlavně nezlobte; Regionální akce 

 
Festival LIFE! 2024 
Petr Plodík shrnul průběh festivalu, který proběhl zdárně za spolupráce místních oddílů. Obecně se 
jednalo o výbornou reklamu a zviditelnění jak florbalu, tak také oddílů, které se na průběhu podílely.  
 
Hlavně nezlobte 
Petr Plodík a Milan Veselý seznámili RVV s průběhem akce v rámci projektu Hlavně nezlobte, která 
proběhla 1. 12. 2024 na turnaji mladších žáků v Blučině. V plánu je uskutečnit ještě jednu akci v termínu 3. 
5. 2024 v Brně. 
 
Regionální akce 
28. 11. 2024 proběhl za organizace sekretariátu JMaZL vzdělávací seminář pro oddíly na téma Marketing 
oddílu. Akce byla celkově hodnocena kladně jak ze strany účastníků, tak i členů RVV. Diskutovány byly 
možnosti úprav, dalšího doplnění a realizace ve Zlínském kraji po novém roce 

6) Čerpání rozpočtu 2024 

Petr Plodík předložil RVV přehled čerpání rozpočtu 2024 a nastínil další vývoj nákladů do zbytku sezóny. 
RVV diskutoval možnosti využití zbytku disponibilních prostředků regionu. 
 

Usnesení: RVV jednohlasně schválil nákup cen do soutěží a materiálních odměn pro nejaktivnější 
rozhodčí. 

7) Různé 

Bedřich Chromek informoval o obdržení pozvánky na úvodní organizační schůzku se zástupci Zlínského 

kraje na téma 13. LODM 2028, která proběhne ve zlínském kraji. Setkání se uskuteční 15. 1. 2024. 

 

Petr Plodík navrhnul rozvrh jednání RVV do první poloviny roku 2025 v následující podobě: 

14. 1. v Otrokovicích, 11. 2. v Brně, 11. 3. v Otrokovicích a 8. 4. v Brně 

 
Usnesení: RVV jednohlasně schválil rozvrh jednání pro první polovinu roku 2025 

 
 
 



 
 

Dále byl diskutován výběr termínu konání Krajské valné hromady 2025, navržen byl termín 5. 5. 2025. 

 

Usnesení: RVV jednohlasně schválil termín konání KVH 5. 5. 2025. 
 

 

 
Termín příštího jednání: 14. 1. 2024, 18:00 v Otrokovicích 


